
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 14.06.22 kl. 19.00 - 21.00 
Fremmødte: Alle 

1. Siden sidst 

30 minutter 
Formål: Vidensdeling og lidt godt 

- Spisning – vi er vært med et stjerneskud og det 

smagte lækkert;-) 

- Ny medarbejder – uddybende info. Ny 

medarbejder er ansat til indskoling/mellemtrin. 

- Økonomi – en lille status efter 5 måneder. Vi 

skal være påpasselige. Ledelsen har foretaget 

nogle tiltag. 

Økonomien gennemgået! 

Vi skal være stolte af vores to afgangsklasser 9.a og 

9.b. De evaluerer deres skolegang og lærere i meget 

positive vendinger og fagligt har de klaret sig rigtig 

godt. 

Svaret fra politikerne, i forhold til at gøre frivillige 

national test frivillige, indeholder ikke noget konkret 

svar. Det politiske udvalg afventer lovgivningen fra 

regeringen og vil herefter behandle det. 

2. Skoleår 22 - 23  

Alle 
40 minutter 

Formål: Vidensdeling og godkendelse 

 
- Godkendelse af kalender (og SB mødedatoer) 

De første to mødedatoer er 15. aug. og 20. sept. 
Gennemgang og godkendelse af kalenderpunkter for 

22/23. 
 

- Godkendelse af skemaer (bemærk ny klasse 0.-

4.) Gennemgang og godkendelse af skemaer for 
22/23. 

 
Se bilag med forslag.  

 
 Flydende pause Lidt sødt 

3. Almene ting 
Michael 

30 minutter 

Formål: Vidensdeling og til udtalelse 



 

a) Styrkelse af vores arkivering Udsat til næste 

gang 

b) Samværsregler (mobiler udskoling) 

Gennemgang og kommentarer til udspil for 

samværsregler. Bestyrelsen bakker op om, at skolen 

genbesøger samværsregler og laver justeringer i tråd 

med udspillet. 

c) Traditionsdage Gennemgang af nyt udspil for 

traditionsdage. Skolebestyrelsen godkender udspillet. 

Nøgleordet er her en bedre struktur, lettere søgning 

og en bedre ”rød tråd”. 

4. Ny og gammel SB 

15 minutter 

Formål: Sige ordentligt farvel og starte godt op 

 

a) Hvordan tager vi godt imod de nye i 

bestyrelsen? 

b) En lille tak til Kristian, Michael og Ole. 

En stor tak til Kristian, Michael og Ole for deres 

mangeårige indsats i skolebestyrelsen. Alle tre modtog 

en lille gave. 

 Punkter til næste 

møde 

- Beredskabsplaner 

- Karamelkast fremadrettet? Skal 7. klasses 

konfirmander fortsat kaste karameller? Skal der 

laves retningslinjer for antal karameller. 

 Eventuelt - En lille debat om hensigten med den 

”efterhånden” traditionsrige gåtur på 

Gendarmstien. Et flertal mener, at den skal 

bevares og er et positiv for fællesskabet. 

 

 

 

 

 

 
Mvh. 

Rene Toft Kristiansen                                                      Michael Petersen 
 
 

 
 
 

 
 

 
 



 

 
 
Underskrifter: 
 
 

 
Rene Toft Kristiansen: ____________________________________________ 

 
Mette Faudel Dall: ________________________________________________ 

 
Ole Rasmussen: _________________________________________________ 

 
Bitten Petz: _____________________________________________________ 

 

Michael Jessen: __________________________________________________ 
 

Kristian Refsgaard: _______________________________________________ 
 

Sanne Æ. Lundgreen: _____________________________________________ 
 

Michael Petersen: ________________________________________________ 
 

Majbrit Osmundsen: ______________________________________________ 
 

Morten Hoff: ____________________________________________________ 
 

Keld D Møller: __________________________________________________ 
 

Conni Jessen: ___________________________________________________ 

 
 

 


